
Quiz om rettigheter 

 Vi håper at mange vil ha glede av quizen! 
 

Nå er quizen ”Kjenn dine rettigheter” ferdig. 

Du kan ta quizen her: www.nfunorge.org   

Quizen handler om rettigheter.  

En rettighet er noe du har rett til. 

Det kan for eksempel være: 

"Alle mennesker har rett til å  

bestemme hvor de vil bo". 
 

Denne quizen er laget for 

personer med utviklingshemning. 

Andre kan også ta quizen. 
 

Vi har laget spørsmål om disse temaene 

• Bolig 

• Skole 

• Jobb 

• Fritid 

• Verge 

• Helse 

• Diskriminering 
 

Hvis du er usikker på hva som er riktig svar,  

kan du trykke på Hjelp. 

Da dukker det opp en tekst 

og en film eller en tegneserie.  

Der kan du lete etter riktig svar. 

 

Du kan finne mer lettlest tekst om  

temaene i quizen på NFU sine nettsider.  

http://www.nfunorge.org/
http://www.nfunorge.org
http://naku.no
http://www.karde.no
http://www.karde.no/kdr
http://www.nfunorge.org
http://www.nfunorge.org
http://www.nfunorge.org

